

Terms and Conditions

Offer: Customers who obtain a new Wio Personal Credit Card during the campaign period and spend a minimum of AED 2,000 on Electronics, Travel or Dining categories (see Qualifying MCCs in Appendix) by 30 September 2026 will receive AED 1,000 (one thousand dirhams) flat cashback in their Wio Personal Account.

Cashback under this campaign is limited to AED 1,000 per customer and will be credited to the customer's Wio Personal Account by 31 October 2026. Standard cashback (as part of subscription plan rewards mentioned on Wio's website) and Wio's general cashback terms and conditions continue to apply.

Campaign period: The campaign runs from 1 August 2026 to 31 August 2026 for credit card acquisition. Qualifying spends shall be made until 30 September 2026.

Eligibility

- The campaign is open to customers who apply for and are approved for a new Wio Personal Credit Card between 1 August 2026 and 31 August 2026. Credit approval is at Wio Bank's sole discretion.
- Customers must spend a minimum of AED 2,000 (cumulative, with no minimum per individual category) on Electronics, Travel or Dining merchant categories (see Qualifying MCCs table) using their Wio Personal Credit Card between 1 August 2026 and 30 September 2026.
- Eligible customers will receive AED 1,000 cashback in their Wio Personal Account by 31 October 2026.

Disqualification

- Wio Bank reserves the right to disqualify transactions that are fraudulent, incomplete, or in violation of these terms
- Cancelled or refunded transactions will not qualify towards the minimum spend or cashback.
- The offer is not valid if the Wio Personal Account or the credit card is closed on or before the date of the cashback payout.
- Wio's general cashback terms and conditions apply to this campaign.

Modification/Cancellation

- Wio Bank reserves the right to modify or cancel the campaign and/or draw at any time without prior notice

Appendix – Eligible spends for cashback

Category	Category Details	MCC
Dining	Caterers	5811
	Eating Places & Restaurants	5812
	Bars/Taverns/Nightclubs/Lounges	5813
	Fast Food Restaurants	5814
Electronics	Electronics Stores	5732
	Computers, Computer Peripheral Equipment & Software	5045
	Electronics Repair Shops	7622
	Computer Network/Information Services	4816
	Computer Software Stores	5734
	Digital Goods - Media/Books/Movies/Music	5815
	Digital Goods - Games	5816
	Digital Goods - Applications (Excludes Games)	5817
	Digital Goods - Large Multi-Category Merchants	5818
	Computer Programming/Data Processing/Integrated Systems Design	7372
	Computer Repair Services	7379
Travel	Airlines	3000-3299
	Car Rental Agencies	3351-3441
	Hotels/Motels/Resorts (Brand-Specific)	3501-3883
	Cruise Lines	4411
	Airlines (Not Elsewhere Classified)	4511
	Airports/Flying Fields/Airport Terminal Services	4582
	Travel Agencies & Tour Operators	4722
	Direct Marketing - Travel-Related Arrangement Services	5962
	Hotels/Motels/Resorts	7011
	Timeshares	7012
	Trailer Parks & Campgrounds	7033

الشروط والأحكام

العرض

يحصل العملاء الذين يحصلون على بطاقة ائتمان جديدة من ويو للأفراد خلال فترة الحملة، وينفقون ما لا يقل عن 2,000 درهم في فئات الإلكترونيات أو السفر أو المطاعم (راجع رموز فئة التاجر المؤهلة (MCC) في الملحق) بحلول 30 سبتمبر 2026، على استرداد نقدي مقطوع بقيمة 1,000 درهم (ألف درهم) يُضاف إلى حساب ويو للأفراد الخاص بهم.

يقتصر الاسترداد النقدي ضمن هذه الحملة على 1,000 درهم لكل عميل، وسيُضاف إلى حساب ويو للأفراد الخاص بالعميل بحلول 31 أكتوبر 2026. يستمر تطبيق الاسترداد النقدي القياسي (كجزء من مزايا خطة الاشتراك المذكورة على الموقع الإلكتروني لويو)، كما تستمر الشروط والأحكام العامة للاسترداد النقدي لدى ويو في السريان.

فترة الحملة: تمتد الحملة من 1 أغسطس 2026 إلى 31 أغسطس 2026 للحصول على بطاقة الائتمان. يجب إجراء الإنفاق المؤهل بحلول 30 سبتمبر 2026.

الأهلية

- يسري هذا العرض على العملاء الذين يتقدمون بطلب للحصول على بطاقة ائتمان جديدة من ويو للأفراد ويحصلون على الموافقة عليها في الفترة من 1 أغسطس 2026 إلى 31 أغسطس 2026. وتخضع الموافقة على الائتمان لتقدير ويو بنك الخاص وفقاً لسياساته.
- يجب على العملاء إنفاق ما لا يقل عن 2,000 درهم (بشكل تراكمي، دون حد أدنى لكل فئة على حدة) في فئات التاجر الخاصة بالإلكترونيات أو السفر أو المطاعم (راجع جدول رموز فئة التاجر المؤهلة (MCC)) باستخدام بطاقة الائتمان من ويو للأفراد الخاصة بهم، في الفترة من 1 أغسطس 2026 إلى 30 سبتمبر 2026.
- سيحصل العملاء المؤهلون على استرداد نقدي بقيمة 1,000 درهم في حساب ويو للأفراد الخاص بهم بحلول 31 أكتوبر 2026.

استبعاد الأهلية

- يحتفظ ويو بنك بالحق في استبعاد أي معاملات احتيالية أو غير مكتملة أو مخالفة لهذه الشروط.
- لا تُحتسب المعاملات الملغاة أو المستردة ضمن الحد الأدنى للإنفاق أو ضمن الاسترداد النقدي.
- لا يسري هذا العرض في حال إغلاق حساب ويو للأفراد أو بطاقة الائتمان في تاريخ صرف الاسترداد النقدي أو قبله.
- تطبق الشروط والأحكام العامة للاسترداد النقدي لدى ويو على هذه الحملة.

التعديل / الإلغاء

- يحتفظ ويو بنك بالحق في تعديل أو إلغاء الحملة و/أو السحب في أي وقت ودون إشعار مسبق.

الملحق – المصروفات المؤهلة للاسترداد النقدي

رمز فئة التاجر (MCC)	تفاصيل الفئة	الفئة
5811	خدمات الترميم	المطاعم
5812	أماكن تناول الطعام والمطاعم	
5813	الحانات/البارات/النوادي الليلية/الاستراحات	

	مطاعم الوجبات السريعة	5814
الإلكترونيات	متاجر الإلكترونيات	5732
	أجهزة الكمبيوتر وملحقاتها والبرامج	5045
	محلات إصلاح الأجهزة الإلكترونية	7622
	خدمات شبكات الكمبيوتر وخدمات المعلومات	4816
	متاجر برامج الكمبيوتر	5734
	السلع الرقمية - الوسائط/الكتب/الأفلام/الموسيقى	5815
	السلع الرقمية - الألعاب	5816
	السلع الرقمية - التطبيقات (باستثناء الألعاب)	5817
	السلع الرقمية - المتاجر متعددة الفئات	5818
	برمجة الكمبيوتر/معالجة البيانات/تصميم الأنظمة المتكاملة	7372
	خدمات إصلاح أجهزة الكمبيوتر	7379
السفر	شركات الطيران	3299-3000
	وكالات تأجير السيارات	3441-3351
	الفنادق/الموتيلات/المنتجعات (حسب العلامة التجارية)	3883-3501
	شركات الرحلات البحرية	4411
	شركات الطيران (غير المصنفة في مكان آخر)	4511
	المطارات/حقول الطيران/خدمات مباني المطارات	4582
	وكالات السفر ومنظمو الرحلات	4722
	التسويق المباشر - خدمات ترتيبات السفر	5962
	الفنادق/الموتيلات/المنتجعات	7011
	الملكية بنظام المشاركة بالوقت ((Timeshare	7012
	حدائق المقطورات ومواقع التخييم	7033